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متن پرسش

باسمه تعالی.سلام.1.آیا این درست است که بگوم تا همه ی استعداد ها که از خدا درخواست حیاط

را کردند ,اعم از نباتات و حیوانات و انسان ها،به دنیا نیایند و زندگی نکنند،قیامت برپا نمی شود و

وقتی همه به دنیا آمدند قیامت می شود؟2.اگه این موضوع یکی از عوامل ظهور امام زمان(ع)هم

هست که مومن ها از صلب کافرها به دنیا بیان،پس انسان هایی که بعد از ظهور ایشون به دنیا میان

چه می شوند؟باتشکر.

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: 1- حرف درستی است 2- عمده ظهور حضرت مهدی«عجلااللهتعالیفرجه» و

حاکمیت کامل حق است در مناسبات انسانی، لذا انسانهایی هم که بعد از ظهور ایشان به دنیا بیایند

در بستر ظهور کامل حق در مناسبات انسانی به دنیا آمدهاند. موفق باشید


